
 

 

 

 

 

 

 

Sněženka farní 
    Zpravodaj  farnosti  Panny  Marie  Sněžné  v  Praze 

 

 

Drazí čtenáři! 

Když byl chladný máj, bude v stodole ráj? Pak v Jubilejním roce můžeme 
očekávat bohaté dary milosti. Snad nám nějaká mrazivá rána neublíží, ale posílí 

odevzdanost do rukou Božích. Konec května nás trochu zahřál, a tak jako květy 

jsme se i my mohli otevřít náruči slunce, náruči Boží milosti. Opět je sucho a je 

dobře, že zapršelo. Možná je to paralela žízně a vyprahlosti lidských srdcí, 
toužících po uhašení žízně. 

 Měsíc červen je jako strom obalený mnohými plody událostí a výzev. První 

červené ovoce poškádlí chuťové pohárky a letní vůně omámí i člověka bez 
alergie. V srdci Krista vstupujeme na nebesa k Otci, protože jeho láska se 

dovršuje darem Ducha svatého, a i když končí doba velikonoční, plody Kristovy 

Lásky, eucharistie, nás provází stále. V tomto období děti přistoupí k prvnímu 
svatému přijímání a moc bych si přál, aby vztah s Kristem nebyl jen o krásně 

vyšňořených dětech a skvěle zvládnuté liturgii, kterou mám velice rád, ale 

o nalezení skutečné důvěry a lásky s Bohem. Sami si oprašme touhu po 

eucharistii, po radostném setkání s Kristem. Novokněžím vyprošujme vytrvalost 
a sílu do nové etapy života, aby svým životem svědčili o Živém. 

Ročník XXXI.                                                                   Červen 2025 
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Poutní Hájek letos opravdu ožil. Jsem vděčný za vaši podporu a pomoc. Jak 

kdosi podotkl, opravuje se místo, kde to žije a kam lidé putují. A to je dobře! 

 Vyprošujme jeden druhému požehnání. Jak nás vede sám Pán, odpouštějme! 
Ač je to někdy velice náročné, snažme se! Ať vás Duch svatý naplní potřebnými 

milostmi, abyste dokázali proplout bouří a neztráceli naději, když se zdá, že je 

bezvětří. 
 Krásný prozářený červen! Třeba na viděnou v Hájku. 

Váš Filip 

 
 

 
 
 

ČERVEN VE FARNOSTI 
 

Aktuality sledujte, prosím, na nástěnce, v ohláškách, na webu a Fb. 

 

Setkání Sekulárního františkánského řádu 
se bude konat v neděli 1. června. Ve 14.00 hodin možnost společné modlitby 

růžence. Mše svatá začíná ve 14.30 hodin v kapli sv. Michala. Při mši složí své 

věčné sliby Jana Jarolímková. 

 

Svatodušní vigilie 
S přijetím do katechumenátu v sobotu 7. června začíná ve 21.00 hodin (není 

mše sv. v 18.00!) 

 

Koncert na podporu kláštera 

v Hájku 
Slavný „Soubor písní a tanců Josefa 

Vycpálka“ – Vycpálkovci, který nás také 
doprovázel při letošní Tříkrálové koledě, 

pořádá v úterý 10. června v 19.30 hodin 

v našem kostele koncert na podporu kláštera 

v Hájku. Více informací najdete na 
plakátcích. Přijďte se potěšit s námi, vstupné 

dobrovolné! 

 
Rozpis poutí v Hájku v Jubilejním roce 2025 naleznete na hajek.ofm.cz. 

https://hajek.ofm.cz/
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První svaté přijímání 
bude v neděli 22. června – mše sv. bude spojená v 9.30 hodin. Zároveň 

proběhne rozloučení se se školním rokem v refektáři – více informací včas 

uveřejníme. 

 

Noc světla 
se koná 24. června od 19.30 hodin. Jako tradičně bude osvícení nádvoří 

i kostela zvát příchozí, aby se zastavili s Pánem Ježíšem a nechali svůj život 
a životy blízkých prozářit nadějí Krista zmrtvýchvstalého. V kostele bude 

možnost adorace, přímluvné modlitby a duchovního rozhovoru. Srdečně zveme. 

 

Společenství Cestou k životu 

 

„Chvály ve středu“ 
probíhají u Panny Marie Sněžné od 19.30 hodin. Rozpis najdete na webové 

stránce www.chvalyvestredu.cz, na našem webu a na nástěnkách. 

 

Stále podporujeme Ukrajinu 
Stále sbíráme terapeutické hračky (nejlépe plyšáky a panenky) pro děti na 

Ukrajině traumatizované válkou a děkujeme také, že nám pomáháte sbírat 
zdravotnický materiál pro Ukrajinu. 

V SOUČASNÉ DOBĚ UŽ NEVOZÍME PROŠLÉ LÉKY, ALE STÁLE A 

DLOUHODOBĚ POTŘEBUJEME: 

• Berle, ortézy, chodítka, invalidní vozíky 

• Pleny pro děti i dospělé, vlhčené ubrousky 

• Obvazy, autolékárničky, zdravotní materiál – ne rukavice, ne roušky 

• Prostěradla, povlečení, ručníky 

• Plyšové hračky a panenky – čisté a nepoškozené 

• Power banky, notebooky, tablety, mobily – prasklý displej nevadí 

• Pánská trička – i nošená, gumové pantofle – ne žabky 

• (Neexspirované) léky proti bolesti (Brufen, Diclofenac, Aulin apod.), léky 
na bolení v krku (Orofar, Tantum verde apod.), léky proti horečce (Panadol, 

Paralen), na trávení (Hylak, Endiaron, Helicid, Medoklav apod.) 

Materiál do sbírky můžete nosit do sakristie Panny Marie Sněžné před mší nebo 
po ní. 

 Děkujeme za všechny příspěvky a formy pomoci a prosíme o modlitby za 

obránce i ty, kteří jim pomáhají. 

Simona Laštůvková 

https://www.chvalyvestredu.cz/
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Těšíme se… aneb Jak to bude letos s dětmi prvokomunikanty 
Letos se v naší farnosti připravuje celkem osm dětí k přijetí 1. sv. přijímání a ke 

sv. zpovědi. 

 Pravidelně chodí na farní katechezi každou středu (5 dětí), nebo se scházejí po 

mši svaté v neděli s bratrem Kapistránem (3 děti). 
 Během celého roku došlo při katechezi na všechna potřebná témata, týkající se 

naší víry, včetně prohlídky zpovědnic v kostele s P. Bonaventurou. Jsou to zasetá 

semínka do duší dětí a teprve čas ukáže, zda budou prospívat i nadále. Proto se 
obracíme na vás všechny farníky a prosíme vás o modlitbu na tento úmysl. 

 Děti – Matilda, Kateřina, Jiřík, Markétka, Kryštof, Jáchym, Jeník a Damiánek 

a jejich katecheté – Simona Skřivánková a bratr Kapistrán vám za vaši modlitbu 
děkují – a těší se na setkání s vámi v neděli 22. června 2025 v 9.30 hodin při 

spojené mši svaté. 

Simona Skřivánková 

 

 

 

OHLÉDNUTÍ 
 

Bratři v Izraeli 
Několik našich bratří, spolu s bratry ze Slovenska, se v polovině září 2023 

vydalo na společnou desetidenní pouť do Izraele… 

 
Svatá země 2023 – cesta do Perly františkánských misií (část 19.) 

 

Ráno 25. 9. 2023 odchází většina 

bratří do Baziliky Božího Hrobu 
slavit společně mši svatou 

(foto 1), někdo zmožen 

celonočním bděním tamtéž, 
využívá dopoledne k odpočinku. 

 

Následně se bratři vydávají na 
Viu Dolorosu, dnešní podobu 

cesty, kterou kráčel Pán Ježíš od 

Piláta na Golgotu (foto 2). Po 

obědě už vyrážíme všichni 
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oklikou podél západních hradeb Starého 

města směrem do jeho muslimské části, 

kde se nacházejí v jednom komplexu 
budova Františkánského biblického 

institutu a zároveň dvě významné kaple. 

Jedna na místě, kde stávala tzv. kamenná 
dlažba „Gabatha“ a odkud Pilát vynášel 

rozsudky (foto 3). Tyto kameny jsou tu 

dodnes a dodnes jsou na nich patrné 
vyryté nápisy nebo i značky, které zde 

římští vojáci vyryli pro hru v kostky 

(foto 4). Druhou kaplí je kostelík 

Bičování (Church of Flagellation), který 
je podle tradice místem, kde byl Pán 

bičován (foto 5). 

 
Náš bratr Karol zde potkává svého učitele 

z Biblického institutu, kde sedm let studoval. Součástí institutu je i Muzeum 

Svaté země, kde je zmapována historie archeologických výzkumů v Izraeli, na 
jejichž rozvoji a průběhu se od jejich počátku velmi významnou rolí podíleli 

i archeologové z řad bratří františkánů. Prohlídka muzea nám zabrala poměrně 

hodně času, poté ještě přijímáme pozvání do vlastního institutu a můžeme vylézt 

i na střechu, odkud máme nádherný výhled na celé Staré město a Olivovou horu 
(foto 6). Při odchodu si u brány přichází na své i br. Regalát, k němuž mají 

jeruzalémské kočky zvláštní příchylnost (foto 7). 
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Od Biblického institutu míříme ulicí směrem 

na východ a po několika desítkách metrů ještě 

před Lví branou, jinak též zvanou Brána sv. 
Štěpána, odbočujeme do velké zahrady, jejíž 

součástí je Kostel sv. Anny a vykopávky 

biblické Bethesdy (Ovčí rybník, foto 8), kde 
Ježíš uzdravil ochrnulého, který nemohl včas 

sestoupit do rybníka. Kostel sv. Anny stojí 

podle tradice v místech, kde bydleli sv. Anna 
a Jáchym a narodila se zde Panna Maria 

(foto 9). Odtud už míříme k Olivové hoře a 

procházíme již zmíněnou Lví branou, kudy 

Židé vyvlekli za město prvomučedníka jáhna Štěpána. O Olivové hoře však budu 
vyprávět zase příště… 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
Br. Jeremiáš 
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První letošní hájecká pouť 
Na první letošní hájeckou pouť, která se jako každoročně, 

konala 1. května, přišlo okolo 700 poutníků. Mši svatou 

celebroval (a všechny poutníky nasytil) o. Filip, mši 

doprovázela výtečná chválová kapela TrinityWorship, počasí 
vyšlo na výbornou, uskutečnilo se provádění po Hájku a ještě 

dlouho do odpoledne probíhal program New Dawn. Díky 

Bohu za nádherný duchovní i lidsky radostný zážitek a těšíme 
se na poutě budoucí! 

 

Farní poutní výlet do Hájku 
Krásný farní poutní výlet do Hájku, 
organizovaný Alenkou Bohdaneckou, 

jsme si nadělili na sváteční den 8. května. 

Někteří přijeli z Prahy na kolech, jedna 
účastnice dokonce na koloběžce, jiní to 

vzali vláčkem do Chýně a pěšky polní 

cestou, další se průběžně objevovali 

z různých světových stran. Prožili jsme 
s o. Bonaventurou a o. Filipem mši svatou 

v loretě, o. Bonaventura nás provedl 

tajemnými zákoutími kláštera, která překvapila i ty z nás, kteří už Hájek dobře 
znají. Jako tradičně nás nasytil o. Filip. Těšíme se na další podobnou podařenou 

farní akci, která je předběžně plánována na podzim. Bohu díky! 

 

Evangelizační den „Cestou k životu“ 
V sobotu 17. května proběhl „Evangelizační den“. Akce se náhodou konala ve 

stejný čas jako Open House Praha. A tak do našeho kostela Panny Marie Sněžné 

chodili návštěvníci jako do „Otevřeného domu Božího“. 
 V kostele bylo „srdce“ akce – vystavená Nejsvětější svátost oltářní s možností 

ztišení, modlitby, předložení písemné prosby před oltářem, svátosti smíření nebo 

duchovního rozhovoru. Velký zájem byl o přímluvnou modlitbu.  

 V okolí kostela jsme lidi oslovovali přímo nebo prostřednictvím stánku 
s chválami, duchovní literaturou a letáčky na infostánku na Jungmannově 

náměstí. Na nádvoří kostela si mohli příchozí popovídat u kávy. Nově jsme 

chválili i ve Františkánské zahradě.  
 Byli jsme svědky toho, jak si Pán často sám lidi přivedl a dotýkal se jich. 

Vlastně putovali za nadějí a naplněním svých životů. 
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Moc se z toho radujeme a modlíme se, 

aby Boží dílo v životě všech příchozích 

pokračovalo. 
Děkujeme otci Vianneyovi i všem 

ostatním, kteří s námi na akci 

spolupracovali. Kéž vás Pán odmění za 
všechnu vaši námahu. 

 

Za společenství Cestou k životu 
Hana Bartková 

 

 

Ekumenická bohoslužba v Hájku 
V roce, kdy slavíme 800 let Chvalozpěvu 

stvoření sv. Františka z Assisi, jsme mohli 
prožít něco z doteku se stvořením – 

i tvořením – v pondělí 19. května při 

ekumenické bohoslužbě v Hájku. Konala 

se venku, aby mohl zahořet a hřát nás bratr 
oheň. Do něj jsme přikládali polínka, 

představující to, co jsme chtěli spálit 

v ohni Boží lásky. Vystřihovali jsme také 
ozdůbky na oleandr (tam už se houpal 

měsíček o. Filipa, podle Františka by to 

ovšem byla sestra luna), s nimiž si pak 
prohrával bratr vítr. A mohli jsme si nechat 

omýt ruce sestrou vodou, kterou nám na ně o. Filip lil že džbánu. Ejhle, ona byla 

teplá! V chladu, kdy se bratr slunce schovával za mraky, to bylo příjemné 

překvapení. 
 Především jsme ale tvořili společenství spolu navzájem. 

 Hudební doprovod manželů Radových, četbu Božího slova, promluvu kazatele 

Michala Balcara o oslech, přímluvy i požehnání, dobroty v bistru po skončení 
bohoslužby a přátelská setkání, to vše jsme mohli okoušet. Díky! 

 

Lucie Vorlová 

 

Noc kostelů 2025 – zhodnocení 
Máme za sebou 17. ročník Noci kostelů. Letos k nám zavítalo 2250 návštěvníků, 

což je více než v loňských letech. Také přišel rekordní počet dobrovolníků. 
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Zvládli jsme to díky vám mnohem snadněji, na stanovištích mohlo být více lidí 

a také jsme si mohli dovolit vystavit relikviář v Michalské kapli, který měl kdo 

hlídat. Bratři byli vidět a 
slyšet a hudebníkům 

všechna čest za přípravu 

vystoupení. 
 A pokud byste chtěli 

vědět další čísla: Celkem 

se do Noci kostelů zapojilo 
339 kostelů, kaplí, chrámů 

i sborů, naše návštěvnost 

je srovnatelná se sv. 

Ignácem a sv. Ludmilou. 
Nejvíce vytížený je již 

tradičně sv. Tomáš na 

Malé Straně: 12 000! 
A celkem bylo napočítáno přes 140 tisíc vstupů! Všem velice děkuji za pomoc, 

přípravu, čas a krásně prožité chvíle, a především našemu Pánu Bohu díky! 

 
Alena Bohdanecká 

 

 

Víkendové setkání ministrantů 

Skupina našich malých ministrantů a ministrantek prožila nabitý duchovní, 
tvůrčí i výletní víkend v Liberci s br. Kapistránem, o. Bonaventurou a pod 

dohledem naší starší ministrantky Kláry. Podle slov br. Kapistrána se děti 

nenudily, a dospělí s dětmi už vůbec ne! 
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Noc kostelů 2025 
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Noc kostelů 2025 
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Pouť v Hájku k svátku Navštívení Panny Marie a k výročí 

400 let od posvěcení hájecké Lorety 
Mši sv. celebroval arcibiskup Mons. Jan Graubner a doprovázel ji hostivický 
sbor. Poutníků se sešlo a sjelo opět několik set. Na všechny v krásném počasí 

čekala po mši svaté klasicky výborná kuchyně o. Filipa, divadlo Víti Marčíka, 

krásný flétnový koncert v refektáři a řada dalších příjemných zážitků. Moc 

děkujeme všem našim starým i novým pomocníkům a těšíme se na pouť příští. 
 

  
  

 

Na pouť do Hájku připutovala i naše 

farní omladina Společenství 

Francesco. Máme velkou radost, že 
toto společenství už několik let 

rozšiřuje řady farníků u Panny Marie 

Sněžné a zapojuje se do organizace 

akcí. Bohu díky! 
 

(Schůzky společenství jsou ve 

čtvrtek večer po mši na faře, 
viz naše webové stránky, více 

informací u o. Bonaventury.) 
 

Zuzana Rebcová 

 



_____________________________________________________ 

Zpravodaj farnosti u Panny Marie Sněžné v Praze – červen 2025                                               15 

 

ZÁKOUTÍ PANNY MARIE SNĚŽNÉ (3.) 
 

Za oltářem (Chór) 
 
Mnoho lidí mi po letošní Noci kostelů říkalo, že pro ně byl nejsilnější zážitek 

podívat se za hlavní oltář. A vskutku, jde o prostor velmi nezvyklý, velice úzký 

a vysoký, který přesto nepůsobí dojmem šachty či komínu, i když jeho proporce 

by takovou asociaci snad dovolovaly. Z jedné strany vás obepíná závěr kostelní 
lodi s obrovskými okny propouštějícími jemné světlo ze všech směrů, a z druhé 

strany je prostor vymezen dřevěnou stěnou zadní strany oltáře. Ani skutečnost, 

že dnes je chór využíván i jako skladiště sedaček, vysavačů a ozvučovací 
techniky, nedokáže umenšit mocný duchovní dojem, který dosud vyzařuje 

z chórových lavic, v nichž se naši bratři modlili po celá staletí. Není divu, vždyť 

mnohá svědectví se shodují, že právě odtud se vznášel zpěv nočních hodinek 
našich umučených bratří Bedřicha a jeho druhů, a to nejen za jejich života, ale 

i po jejich vyvraždění rozvášněnou lůzou. I když v klášteře nezbyl jediný živý 

bratr, bylo za noci stále patrné světlo a zněl jemný zpěv chórové modlitby. 

Br. Benedikt nám vyprávěl, že za první republiky se díky této noční modlitbě 
jeden muž rozhodl vstoupit do řádu. Vracel se podnapilý domů a když k jeho 

sluchu dolehl zpěv nokturna, tak hluboce se ho to dotklo, že se rozhodl změnit 

život a zcela se obrátil. 
 

 



16 

Dnes se již modlíme v nové Kapli čtrnácti mučedníků nahoře u klauzury. Přeci 

jen, v kostele bývá polovinu roku tuhá zima a soustředěnou modlitbu 

neusnadňuje ani hluk turistů proudících v kostele a jeho okolí. Nicméně mnoho 
detailů prozrazuje, jak živě byl chór využíván. Když se zde začteme do 

nekrologu (soupisu zemřelých bratří), jenž začíná právě blahoslavenými 

mučedníky, uvědomíme si hlubokou kontinuitu, kterou je toto místo neseno. 
A když zvedneme zrak na oltářní stěnu, spatříme nad pašijovými výjevy 

symbolickou malbu z roku 1727, která zobrazuje stupně františkánské 

dokonalosti a cnosti: Humilitas (pokora – pravda), Patientia (trpělivost), 
Charitas (láska), Obedientia (poslušnost), Paupertas (chudoba), Castitas 

(čistota – především čistota srdce, mysli). Nahoře sv. František vítá bratra, který 

úspěšně dovršil své lidství. Bratři při modlitbě a usebrání zpytovali svědomí, zda 

tyto ideály dostatečně naplňují… 
 

Malby umučení Páně jsou sice pamětihodné a starobylé, avšak nepůsobí příliš 

přesvědčivě. Mohutný svalovec, který s kyjem v ruce chce udeřit zmučeného 
Ježíše, který klesl na neschůdné cestě pod těžkým křížem, nebyl myslím 

věrohodný ani pro vypjatou středověkou zbožnost. Současný věřící se možná 

nad přemrštěným výjevem i pousměje. Co však zaujme téměř každého laika, 
jsou zde tajemné navijáky na drát se systémem kladek, což lze vidět i na rozích 

naší fotografie. Nevíme přesně k čemu sloužily. Snad se s jejich pomocí 

vytahovalo plátno na zakrytí hlavního oltářního obrazu pro dobu postní. Všichni 

se na to ptají, proto se někdy snažíme vypadat i celkem přesvědčivě, že tomu tak 
skutečně je. 
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Co je v prostoru ovšem zcela zásadní, je pohled vzhůru. Symetrické rozložení 

protáhlých oken s gotickými opěrnými sloupy, jež se zde vyskytují v nezvyklé 

konfiguraci, dokonale matou pozorovatele a člověk má pocit, jako by se nedíval 
na strop, ale spíše do kaleidoskopu. Ve vrcholu klenby je patrná nástěnná malba 

Nejsvětější Trojice a celý pohled je tak naléhavě duchovní, že jeden má pocit, 

jako by se v nepoznaném prostoru nejen ztrácel, ale i snad trochu vznášel. 
 

Ale zpět na zem. Uprostřed chóru je od roku 2015 instalována soška Panny 

Marie nazvaná „Dotkni se něhy” od italského sochaře Guido Dettoni della 
Grazia. Avšak více si o ní řekneme v posledním dílu tohoto seriálu, čili asi za 

rok, kdy si povíme něco o té výbavě kostela, která pochází až z našeho 21. století. 

 

 
 

Autor Guido Dettoni osazuje sošku Panny Marie, 6. 5. 2015, 
zdroj: https://maria.guidodettoni.com/it/exhibitions/our-lady-of-the-snow-prague-2015/ 

 

Br. Bonaventura 
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K ZAMYŠLENÍ 
 
Každý den se potkáváme se spoustou lidí. V MHD, v obchodě, na ulici. Často se 
setkáme očima, někdy si vyměníme zdvořilostní slůvko, letmý úsměv. Na někoho 

si dokonce později i vzpomeneme a jsme rádi, že jsme se na něho usmáli. Možná 

mu ten úsměv zůstal v srdci jako nečekaný dárek a projasnil jeho den. A nakonec 

i ten náš… 

 

Nikdo z nás není ostrovem, autonomním a nezávislým já. Budoucnost je něco, 

co můžeme vybudovat jen společně a nikoho přitom nezavrhovat. 
 

(…) Běžně se tvrdí, že opakem lásky je nenávist, a je to pravda, ale mnoho lidí 

vědomou nenávist postrádá. Nejběžnějším opakem Boží lásky, soucitu a 
milosrdenství je lhostejnost. 

 

Ke zničení člověka stačí ho ignorovat. Lhostejnost je agrese. 

 
Lhostejnost může zabíjet. Láska netoleruje lhostejnost. 

 

Nemůžeme stát lhostejně se založenýma rukama, ani s rozhozenýma jako 
fatalisté. Křesťan podává ruku. 

 
Zdroj: 

Papež František, NADĚJE: autobiografie (spolupráce Carlo Musso), překlad 

z italského originálu PhDr. Marta Bárová, vydala Euromedia Group, a.s., v roce 2025. 

Citace ze str. 310 

 

 



_____________________________________________________ 

Zpravodaj farnosti u Panny Marie Sněžné v Praze – červen 2025                                               19 

 



20 

Pravidelné bohoslužby v kostele Panny Marie Sněžné 
všední dny:  8.00, 18.00 (po mši sv. večerní nešpory) 

neděle:  9.00, 10.15 (pro rodiny s dětmi), 11.30, 18.00 

denně:  17.30 modlitba růžence 

čtvrtek:  19.00–20.00 tichá adorace v kapli sv. Michala 
Pobožnost u hrobu 14 mučedníků bude v pondělí 16. 6. v 19.00 hodin. 

 

 

 
 

Příspěvek 

na provoz farnosti 
 Příspěvek PMS 

na rekonstrukci elektřiny 

 

 

 
Děkujeme, že přispíváte na provoz farnosti bankovním převodem. 

 

Do fondu Donátor za naši farnost zbývá doplatit: 65 300 Kč. 

(stav k 29. 5. 2025) 
 

 
 

 
 

* * * 
 

Fara: Jungmannovo náměstí 18, Praha 1, pms@efara.cz, tel.: 222 246 243 

Farář: P. Filip Jan Rathouský OFM 

Farní vikář: P. Bonaventura Ondřej Čapek OFM 

Hodiny pro veřejnost: Čt 14–16.00; Pá 9–11.30 (jiné dny v týdnu pouze po předchozí 

domluvě s farářem nebo vikářem). 

Aktuální informace najdete na internetu: www.pms.ofm.cz 

Za aktuální reportáže a přípravu snímků redakce děkuje Zuzaně Rebcové a za snímky 

samotné, všem jejich autorům. 

 

________________________________________________________ 
Redakce: A. a Z. Bohdaneckých, Ž. Ludvíková, snezenka.farni@gmail.com 
Uzávěrka příštího čísla je 20. 6. 2025. 

Náklady na vytištění jednoho čísla farního zpravodaje jsou 20 Kč. Neprodejné. 
Dobrovolné příspěvky vhazujte do pokladničky v kostele. 

 

https://praha.donator.cz/projektpuls/9107
mailto:snezenka.farni@gmail.com?subject=Zpráva%20redakci

